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M E D E D E L I N G  
 

Adviescommissie 29 maart 2016 agendapunt 10a 
Dagelijks bestuur 14 april 2016 
Algemeen bestuur 12 mei 2016 
  
Bijlagen Geen 
  
 EVENEMENTEN SPAARNWOUDE 
  

Besluit Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededeling. 
  

Stand van zaken Spaarnwoude is koploper op het gebied van grote evenementen in de regio, 
met onder andere al 20 jaar Dance-Valley. Het punt is nu bereikt om te kijken 
welke diversiteit er is in evenementen, of het gebied al verzadigd is qua 
evenementen? Of dat er nog groeimogelijkheden liggen? Want het 
Recreatieschap Spaarnwoude heeft de ambitie te willen groeien in het aantal / 
de omvang van evenementen, om zo het aanbod van recreatieve activiteiten 
verder te vergroten en de inkomsten te verhogen.  
 
In 2015 waren er 15 grote en middelgrote evenementen in het gebied. Hiervan 
zijn ongeveer de helft dance-evenementen. Het publiek van deze festivals 
varieert, van de jongere generatie (Awakenings) tot een generatie daarboven 
(Promised Land). Over het algemeen is de gemiddelde leeftijd van de 
bezoekers bij dance-evenementen 25+. 75% van de evenementen zijn 
muziekevenementen (dance valt hieronder). Er worden verschillende 
doelgroepen aangesproken met de evenementen (liefhebbers van Hollandse 
muziek versus Latin music lovers, en scouts versus wijnliefhebbers). 
 
Er is gekeken naar welke terreinen er in Spaarnwoude, SGP en SMG geschikt 
zijn voor evenementen. Vervolgens is het schap ambtelijk in gesprek gegaan 
met de verschillende gemeenten om te bespreken wat de mogelijkheden zijn 
voor evenementen op de terreinen. Dit is een terugkoppeling van deze 
gesprekken en eventuele knelpunten.  
 

Uitkomst 
gesprekken 
gemeenten 
Spaarnwoude 

Haarlemmerliede 
 
Houtrak 
In de Houtrak is er gezien de terreinen mogelijkheid om te groeien in 
evenementen. Ook qua uitstraling, sfeer en locatie – aan de rand van 
Amsterdam. Het schap heeft veel geïnvesteerd in terreinen die nu niet optimaal 
gebruikt worden voor evenementen. 
Haarlemmerliede heeft een bestemmingsplan en evenementenbeleid die sterk 
van elkaar afwijken. Vanuit het bestemmingsplan zijn er in de Houtrak maximaal 
5 evenementen tussen de 1.000 en 50.000 bezoekers per evenement mogelijk, 
met een duur van maximaal 2 dagen. Dit laat ruimte voor 1 nieuw evenement én 
zelfs 2 nieuwe evenementen in de jaren dat de Jamborette er niet is. Het 
evenementenbeleid van de gemeente is strenger: in de Houtrak zijn 3 
evenementdagen met verhoogde veiligheidsaandacht toegestaan. Deze 
mogelijkheden zijn ingevuld met Awakenings (twee dagen) en Wooferland.  
Vanuit juridisch oogpunt is een beleidsplan ondergeschikt aan het bestem-
mingsplan, echter het bestuur van Haarlemmerliede - college en raad - heeft 
met het evenementenbeleid heel duidelijk een koerswijziging meegegeven. 
Ambtelijk is toegelicht dat deze koerswijziging is ingegeven door de wensen van 
de omwonenden en dat het bestuur daar nadrukkelijk rekening mee wil houden. 
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Velsen 
 
Het afgelopen jaar is er ambtelijk en bestuurlijk veel overleg geweest over de 
uitbreidingsmogelijkheden voor evenementen in de gemeente Velsen. Dit heeft 
er uiteindelijk in geresulteerd dat de gemeente Velsen een discussienotitie 
evenementen Spaarnwoude heeft aangenomen. Deze notitie geeft ruimte aan 
een aantal extra evenementen mits er voldoende maatregelen worden 
getroffen. Dit betekent: 
 
Heuvels 
De gemeente staat uitbreiding op de locatie van de Heuvels toe (twee dagen 
met maximaal 15.000 bezoekers per dag) mits er voorzieningen worden 
getroffen aan het terrein (verhardingen, aansluitingen, nutsvoorzieningen) zodat 
ook de op- en afbouwtijd van andere evenementen afneemt. 
 
Benedenveld 
De gemeente staat het organiseren van 2 popconcerten per jaar op opvolgende 
dagen toe, mits er inzichtelijk gemaakt kan worden op welke wijze het verkeer 
ontsloten wordt, op welke wijze er wordt geparkeerd en welke maatregelen 
(zoals afslag, nutsvoorzieningen) er hier worden getroffen. Ook dient het deel 
waar de concerten plaats vinden ingericht te worden als evenemententerrein 
met een groene omkraging. 
 
Zuiderscheg 
Bij wijze van proef zal de gemeente toestaan om in de Zuiderscheg 2 
evenementen te organiseren in 2016.  
 
Peddelpoel 
De gemeente staat hier geen evenementen meer toe. 
 
Buitenhuizen 
De gemeente gaat hier geen evenementen toestaan. 
 
Sportevenementen 

De gemeente staat sportevenementen toe onder de volgende voorwaarden:  

 Een eventuele geluidsinstallatie dient enkel ten behoeve van het 
evenement, optredens van artiesten vallen hier niet onder. 

 Parcoursafzettingen vinden plaats maximaal 1 dag voorafgaand aan het 
evenement en worden duidelijk gecommuniceerd richting recreanten.  

 De schade die wordt aangebracht dient op voldoende en accurate wijze 
gerepareerd te worden.  

 
Haarlem 
 
Haarlem werkt op dit moment aan nieuwe bestemmingsplannen en het 
aanscherpen van het evenementenbeleid. Tegelijkertijd is de gemeente bezig 
met het efficiënter maken van de werkprocessen rondom evenementen. 
Hierdoor kon de gemeente nog niet direct om tafel met het schap. Een eerste 
verkennend overleg is gepland in maart.  
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Uitkomst 
gesprekken 
gemeenten 
SGP / SMG 

Haarlemmermeer 
Gemeente Haarlemmermeer is bezig met het herzien van het uitvoeringsbeleid 
evenementen. Samen met de gemeente is gekeken welke wensen er liggen 
voor de evenemententerreinen in de Haarlemmermeer en hoe deze wensen 
een plek kunnen krijgen in het uitvoeringsbeleid. 
 
SGP 
 
Park Zwanenburg 
 
Park Zwanenburg is ingericht als evenemententerrein. Er hebben nog geen 
evenementen plaatsgevonden. In het beleid van de gemeente is ruimte voor 3 
geluidsontheffingen categorie C (muziekevenementen: 65-75 dB(A)). Deze 
geluidsontheffing kan voor een evenement afgegeven worden dat maximaal drie 
dagen duurt.  
 
In 2016 komt er waarschijnlijk voor het eerst een evenement. Met de gemeente 
is afgesproken het volgende in het uitvoeringsbeleid op te nemen: organisch toe 
te groeien naar 3 evenementen met geluidsontheffing categorie C, door ruimte 
te bieden aan één extra evenement per jaar. Dit is afhankelijk van hoe het 
evenement in 2016 verloopt. 
 
Groene Weelde 
 
In het beleid van de gemeente is ruimte voor 3 geluidsontheffingen categorie B+ 
C 51-75dB(A)) per jaar (voor maximaal drie dagen per evenement). Hier valt tot 
nu toe alleen Mysteryland onder. Verder is onderstaande mogelijk. 

Soort evenement Maxi-
mum 
aantal 
per 
kalender
jaar 

Aantal bezoekers per 
dag (dubbele mogelijk 
i.v.m. koppeling terrein 
Haarlemmermeerse 
Bos) 

Maximale  
duur per  
evenement  
(excl. op-  
en afbouw) 

Groot: 
Geeft ruimte voor: 

 Cityslide 

 Mudmasters 

3 1.000 tot 5.000  
(max. 10.000) 

4 dagen 

Zeer groot 
Geeft ruimte voor: 

 Mysteryland 

 Nieuw evenement  

2 5.000 tot 40.000  
(max. 80.000) 

2 dagen 

 
Binnen dit kader is het dus mogelijk ruimte te bieden aan een nieuw zeer groot 
evenement met geluidsbelasting. Het enige knelpunt is dat Mudmasters dan niet 
door kan groeien naar een zeer groot evenement. Dit knelpunt wil de gemeente 
Haarlemmermeer ondervangen door het nieuwe uitvoeringsbeleid evenementen 
zo aan te passen dat Mudmasters door kan groeien naar een zeer groot 
evenement (meer dan 20.000 bezoekers over twee dagen), zonder dat het ten 
koste gaat van een nieuw zeer groot evenement. 
 
Zwaanshoek  
 
Het terrein is alleen geschikt voor kleine evenementen óf parkeren voor 
evenementen. 
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SMG 
 
Buitenterrein Libema 
Voor dit terrein moet eerst een verkenning uitgevoerd worden naar wat de 
behoefte is aan evenementen op dit buitenterrein door Libema en welke 
terreininvesteringen nodig zijn. Op basis daarvan volgt opnieuw overleg met 
gemeente Haarlemmermeer over welke afspraken met Libema te maken zijn en 
hoe het beleid van de gemeente hier eventueel op aangepast kan worden. 
 
Buitenschot 
Het terrein is alleen geschikt voor kleine evenementen óf parkeren voor 
evenementen. 
 

Vervolg Een vervolgstap is per terrein specifiek omschrijven wat de impact is op 
recreanten en omwonenden indien de ruimte die geboden wordt door 
gemeenten optimaal benut wordt. Het wordt tegelijkertijd meegenomen in de 
gesprekken voor de beeldkwaliteitsplannen per deelgebied. Daarna wordt 
uitgewerkt wat voor mogelijke terreininvesteringen nodig zijn om het aantal 
evenementen te kunnen uitbreiden. 
 

 


